



## THE WORLD'S BEST OF THE BEST SINOTRUK DEALER RECOGNITION AWARD

Based on the results of 2023 China national company SINOTRUK proudly presents World Top Dealer Award to Russian dealer network GROSS.  
This award is given on the basis of exceptional performance and commitment to the SINOTRUK brand.

- World's sales record 2023.
- World's sales record in the history of SINOTRUK dealership.
- Outstanding customer service
- Active promotion SINOTRUK brand.

We sincerely grateful for your ongoing support and the many positive contributions you have made in our long-term partnership.

## ЛАУРЕАТ ПРЕМИИ ЛУЧШИЙ ИЗ ЛУЧШИХ ДИЛЕРОВ SINOTRUK ПО ВСЕМУ МИРУ

По итогам 2023 года китайская национальная корпорация SINOTRUK с гордостью вручает награду «Лучший в мире дилер» российской дилерской сети GROSS. Эта награда вручается за исключительные результаты и приверженность бренду SINOTRUK.

- Абсолютный мировой рекорд продаж в 2023 году;
- Абсолютный мировой рекорд продаж за всю историю дистрибьюторской сети SINOTRUK;
- Превосходное обслуживание клиентов;
- Активное продвижение бренда SINOTRUK.

Мы искренне благодарны за вашу постоянную поддержку и большой положительный вклад, который вы внесли в наше долгосрочное партнерство.

SINOTRUK INTERNATIONAL

